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Projekt 

Protokół nr XXXII/2021 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 24 września 2021 

 

XXXII Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 9.00 w Kobierzyckim Ośrodku Kultury 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

 

Obecni: 

 

1. Radosław Jankiewicz 

2. Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

3. Krzysztof Kmiecik 

4. Andrzej Krzesłowski 

5. Henryk Łoposzko 

6. Adrian Łukowicz 

7. Wiesław Muraczewski 

8. Adam Raś 

9. Elżbieta Regulska 

10. Robert Sala 

11. Czesław Stadnik 

12. Wiesław Szwed 

13. Anna Trojanowska-Zochniak 

14. Damian Wrona 

15. Jarosław Zawisza 

 

 

- Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik 

- Skarbnik Gminy Maria Prodeus 

- Sekretarz Gminy Maria Wilk 

- Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz 

- Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas 

- Kierownik Referatu Inwestycji Nieruchomości i Środowiska Rafał Krasicki 
 

1.Otwarcie XXXII Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram XXXII Sesję Rady 

Gminy Kobierzyce. Odczytał klauzulę RODO.  Obecnych jest 9 radnych, Rada Gminy jest 

władna podejmować uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 9, NIEOBECNY: 6 

 

Wyniki imienne: 

OBECNY (9) 

Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adam 
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Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNY (6) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Elżbieta 

Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

 

Radny Jarosław Zawisza: Panie Przewodniczący muszę zwrócić uwagę, że zorganizował Pan 

dzisiejsze spotkanie i prowadzi je niezgodnie z obowiązującymi przepisami prawa, wciąż nas 

obowiązuje Rozporządzenie Rady Ministrów z 6 maja 2021 r. w sprawie ustanowienia 

określonych ograniczeń, nakazów i zakazów w związku z wystąpienie stanu epidemii. 

Zgodnie z tymi przepisami obowiązuje wszystkich uczestników noszenie maseczek, więc 

proszę o egzekwowanie tego przepisu i zobowiązanie wszystkich uczestników do noszenia 

maseczek. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Dziękuję bardzo. Większość z nas jest 

zaszczepiona, jeżeli ktoś ma potrzebę bardzo proszę maseczkę założyć. 

Radny Jarosław Zawisza: Ale przepis nie mówi o tym nic, czy ktoś jest zaszczepiony, czy 

ktoś jest ozdrowieńcem, po prostu wszyscy muszą mieć maseczkę. Proszę o interpretację 

Pana Radcy Prawnego. 

Radca Prawny Krzysztof Kwaśniewicz: Nie jestem w stanie tak z marszu tego sprawdzić., 

więc w międzyczasie będę sprawdzał, a jeżeli Pan Przewodniczący będzie procedował to 

wrócimy do tego punktu, jeżeli tak moglibyśmy zrobić.  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Dobrze, proszę bardzo.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Zgodnie z paragrafem 31 

Statutu Gminy Kobierzyce stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad. Nie 

ma, w takim razie, kto z pań i panów jest za przyjęciem porządku obrad? 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adam 

Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (6) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Elżbieta 

Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko przedstawił porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XXXII Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXI Sesji Rady Gminy.  

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  

    międzysesyjnym. 
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5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy de minimis na nowe inwestycje dla przedsiębiorców 

inwestujących na terenie Gminy Kobierzyce. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/480/20 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 20 listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych na lata 2021 – 2030. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Czekoladowej i MacMillana 

w północno-środkowej części obrębu Bielany Wrocławskie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Ślężnej w południowo-

wschodniej części wsi Tyniec Mały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Krzyżowice (ul. Energetyczna - 

przedłużenie) 13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Krzyżowice (ul. 

Malinowa - przedłużenie) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Małuszów (ul. Energetyczna) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Pełczyce (ul. Leśna) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec nad Ślęzą (ul. Ślężańska 

17. Interpelacje radnych. 

18. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

19. Zapytania radnych i sołtysów. 

20. Wnioski i sprawy różne. 

21. Komunikaty Przewodniczącego. 

22. Zakończenie obrad.                                                                 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXI Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy są uwagi do protokołu z 

XXXI Sesji Rady Gminy Kobierzyce? Skoro nie ma, przystępujemy do przegłosowania. Kto 

z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Proszę bardzo Pan Radny Zawisza. 

Radny Jarosław Zawisza: Zgodnie z obowiązującymi przepisami Przewodniczący ma 

obowiązek przedstawienia wniosku o przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji, jeżeli w 

terminie 7 dni od dnia obrad wpłynęły jakieś zastrzeżenia do protokołu. Więc chciałem 

zapytać, czy były jakieś zastrzeżenia?  

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Nie, nie było żadnych zastrzeżeń. 

Radny Jarosław Zawisza: Dlaczego przedstawia Pan wniosek do zatwierdzenia? 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Tak jest w Statucie. 

Radny Jarosław Zawisza: Statut mówi, że jeżeli były jakieś zastrzeżenia, więc chciałem 

poznać te zastrzeżenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Dobrze, że  Pan jest taki skrupulatny. Ale 

tak jest przyjęte, i tak też robię. 

Radny Jarosław Zawisza: Ja nie jestem skrupulatny, po prostu czytam statut, i postępuję 

według statutu. Chyba każdy z nas powinien tak postępować. 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Dziękuję. Czy są jakieś pytania, uwagi do 

protokołu? Skoro nie ma, przystępujemy do przegłosowania. Kto z pań i panów jest za, kto 

jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 
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Przyjęcie protokołu z XXXI Sesji Rady Gminy..  

  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ  

SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adam Raś, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Radosław Jankiewicz, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (6) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Elżbieta 

Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko przedstawił informację o 

działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym /załącznik nr 1/ 

 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie z bieżącej 

działalności /załącznik nr 2/ 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy: Proszę Panie mecenasie. 

Radca Prawny Krzysztof Kwaśniewicz: Sprawdziłem to, o co pytał Pan Radny. I wygląda to 

w ten sposób, że co do sesji rady gminy nie ma jakiś specjalnych, odrębnych przepisów. Rząd 

sugeruje, żeby decyzję zawsze podejmował Przewodniczący, natomiast z przepisów, które 

tutaj rząd sugeruje, należy przyjąć, że należy traktować to zebranie, zgromadzenie na zasadzie 

znajdowania się w budynku użyteczności publicznej i w tym momencie rzeczywiście podpada 

to pod ogólne zasady związane z ogólnym nakazem zasłaniania nosa i ust w miejscach 

publicznych. Nie doszukałem się żadnego wyłączenia. Nie jest to po prostu uregulowane tak 

więc należy rzeczywiście przyjąć, że obowiązuje przepis taki najbardziej ogólny, czyli ten 

nakazujący zasłanie nosa i ust w miejscu publicznym. 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Dziękuję bardzo. Kto z Państwa ma taką 

potrzebę proszę założyć maski. 

Radny Jarosław Zawisza: Przepraszam bardzo, czy mogę zadać pytanie Panu prawnikowi? 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Proszę. 

Radny Jarosław Zawisza: Ponieważ Pan zacytował jeden z przepisów, rzeczywiście słusznie, 

aczkolwiek Pan powiedział, że tam sugeruje, nie sugeruje, jest jasno powiedziane, że w takich 

pomieszczeniach jak to, obowiązuje noszenie maseczek. Natomiast powiedział Pan, że jest 

możliwość Przewodniczącego podejmowania takich decyzji. Przepraszam, ale czy mógłby 

mnie Pan poinformować, który to punkt według Pana to mówi? Bo ani według mojej wiedzy, 

ani według wiedzy Inspektoratu Sanitarnego, a wczoraj zaciągnołem taką informację w 

Inspektoracie, nie ma żadnych odstępstw od tej reguły. Zwrócę uwagę, jeżeli ktoś z Państwa 

bardzo chce, proszę zwrócić uwagę, jak były prowadzone ostatnie obrady sejmu, wszyscy 

uczestnicy, łącznie z Panią Marszałek, nosili maseczki przez całe zebranie.  
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Radca Prawny Krzysztof Kwaśniewicz: Odpowiadam. Są to wytyczne w zakresie organizacji 

sesji rad gminy, podane przez wiceministra Waldemara Kraskę opublikowane na serwisie 

samorządowym PAP. Natomiast to jest ogólna taka sugestia, nie co do tego, czy należy nosić 

maseczkę, czy nie tylko do tego, że Przewodniczący Rady Gminy powinien dostosować 

indywidualne wytyczne w tej kwestii do jego oceny. Natomiast tak, jak powiedziałem, moim 

zdaniem jest ogólny przepis, który mówi, że w miejscach publicznych należy nosić maseczkę. 

Nie ma tutaj jakby więcej nic do dodania. 

Radny Jarosław Zawisza: Czyli obowiązują nas ogólne przepisy, nie wytyczne.  

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Dodam tylko, że celowo robimy w Gminny 

Centrum Kultury, na tej Sali, ze względu na to, aby zachować odległość, nie robimy tego w 

Urzędzie Gminy, gdzie nie było takiej możliwości, więc to jest dodatkowa możliwość 

izolowania się, zachowując pewne odstępy, ale bardzo proszę o założenie masek. Dziękuję, 

nie będziemy więcej dyskutować w tym temacie. Przechodzimy do kolejnego punktu.  

Punktem następnym jest projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 

2021 rok. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja przy 2 głosach wstrzymujących 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? 

Radny Jarosław Zawisza: Mam pytanie Panie Wójcie. Ponieważ ostatnio jest dyskusja 

dotycząca utworzenia parku w Bielanach Wrocławskich, i była w tym temacie interpelacja, i 

petycja mieszkańców, Pan poparł ten wniosek, informując, że w najbliższym czasie zostaną 

podjęte odpowiednie wnioski, z tego, co słyszałem został już zgłoszony nawet wniosek do 

KOWRu o przejęcie części gruntu, ale też jak Pan słusznie zwraca uwagę dla podjęcia 

jakichkolwiek kroków ma sens jeżeli będą zapewnione na ten cel środki. Oczywiście nie 

środki od razu na inwestycję, ale przynajmniej na zaplanowanie, zaprojektowanie tego parku. 

Gdzieś też widziałem wypowiedź Pana Wójta Kopcia, na Facebooku, że jakieś środki są już 

na ten cel zarezerwowane,  tak rozumiałem z tej wypowiedzi, ale ja tych środków nie widzę. 

Pytałem też na ostatniej Komisji Budżetowej Panią Skarbnik, Pani Skarbnik nie umiała 

jednoznacznie wskazać, więc pytanie czy są już w budżecie zarezerwowane środki na 

jakikolwiek etap tej inwestycji. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Witam Państwa. Zgodnie z tym co mówiłem i to powtarzam, 

jesteśmy na takim etapie, że wystąpiliśmy do KOWRu o przekazanie działki. Byłem też na 

osobistym spotkaniu, z panem dyrektorem, mówiłem o tym na ostatnim zebraniu wiejskim w 

Bielanach Wrocławskich, były osoby zainteresowane. Powiem Państwu w ten sposób, że na 

tym etapie jeszcze nie może być w budżecie zadania tak, jak Pan słusznie zauważył, z 

kwotami, ponieważ jeszcze nie znamy kwot, a przede wszystkim nie posiadamy gruntu. 

Natomiast jeżeli chodzi o samo przekazanie tego i wykonanie projektu, mówiłem i powtórzę 

jeszcze raz, że projekt budowy tego parku został wdrożony do programu, który Gmina teraz 

opracowuje „Zmian i adaptacji do zmian klimatu na terenie Gminy Kobierzyce”. W ramach 

tego projektu jest zadaniem priorytetowym, w ramach tego projektu zostały wykonane 

odpowiednie schematy, odpowiednie analizy i stamtąd też pochodzi rysunek tego parku jakby 

w przyszłości mógł wyglądać. Jest to element zadrzewień,, jest to element związany z 

retencją wodną, i on jest dostępny. Wydaje mi się, że na Facebooku pokazywaliśmy go. To 

wszystko co mogę na ten temat powiedzieć. Oczywiście, kiedy będziemy mieli już wiedzę na 

temat tego czy grunt będzie przekazany, i wiedzę na temat tego, jaki koszt może być takiego 
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przedsięwzięcia, wtedy należy porozmawiać z Państwem jako Radnymi o umieszczeniu 

takiego zadania w budżecie. Na tą chwilę jeszcze tej wiedzy podstawowej, czyli co do tego 

gruntu jeszcze nie posiadamy. KOWR jeszcze nie odpisał nam oficjalnie na to pismo, 

natomiast z rozmowy z panem dyrektorem wynikało jasno, że projekt tego typu niestety nie 

wpisuje się w ustawę, która umożliwia przekazywanie gruntu na cele publiczne i pan dyrektor 

miał szukać innych rozwiązań jakie są możliwe, natomiast do tej chwili nie otrzymaliśmy 

niestety odpowiedzi. Także to jest na tą chwilę tyle co mogę powiedzieć. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ja bym chciał dodać jeszcze jedną rzecz proszę 

Państwa, żebyśmy nie obiecali czegoś co jest nieosiągalne i jest niezgodne z przepisami. Nie 

ma możliwości przekazywania przez agencje państwowe gruntów pod parki dla samorządów. 

Nie ma takiej możliwości, to proszę mówić mieszkańcom, a nie nadzieje rozbudzać, że będzie 

budowany park. Jedyną szansą, którą tu widzimy w tej chwili to jest ujęcie tego programu w 

tym naszym programie retencyjnym i to jest jedyna szansa. Powiem Państwu szczerze 

formalnie, prawnie nie ma takiej możliwości. Także jeżeli będzie to ujęte, to oczywiście rada 

na pewno nie będzie przeciwna, żeby ująć to w budżecie i zacząć powiedzmy czy 

projektowanie, czy koncepcja czy cokolwiek związanego z tym tematem. Ale warunkiem jest 

jedno, że to będzie w ten program ujęte i ten teren będzie ujęty w tym programie retencji, 

więc wniosek złożony, czekamy na odpowiedź w tej chwili agencyjną. Proszę Państwa te 

tematy nie trwają miesiąc czy dwa. W Tyńcu temat dzierżawy gruntu pod plac zabaw 12 

arowy trwa sześć lat już. Tyle trwa proszę Państwa procedura, i dalej jeszcze jest chyba 

nieskończona. Także tak to trwa. Oby to było jak najkrócej. Ile trwa rozpatrywanie tematu 

przedszkola w Wysokiej, prawda już 1,5 roku nie możemy się doczekać odpowiedzi. Ile trwa 

np. kolejny temat przekazywania gruntu w Wysokiej pod przyszły teren budowy czy 

przedszkola czy obiektu kulturalnego, więc to wszystko trwa. I nikt tego nie przyspieszy. 

Wniosek złożony jest, będzie odpowiedź poinformujemy Państwa. I tak proszę interpretować 

te nasze tutaj działania. 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Dziękuję bardzo.  

Radny Jarosław Zawisza: Panie Wójcie to mówi Pan teraz trochę co innego niż napisał Pan w 

odpowiedzi na petycję, ponieważ w odpowiedzi na petycję mieszkańców jasno Pan 

poinformował, że jest Pan za takim wnioskiem, że będą podejmowane wszelkie działania. 

Teraz mówi Pan jasno, że nie ma możliwości przekazania tego terenu na park. A powiem 

panu, że zanim została złożona interpelacja Radnych Gminy, zadzwoniłem do Urzędu Gminy, 

rozmawiałem, przepraszam nie pamiętam teraz godności tego Pana, i zostałem 

poinformowany, że nie ma żadnych innych wytycznych jak to, że oczywiście jest to na teren 

zielony, jeżeli będzie chęć parku, to będzie park. Owszem tam są części, które mają 

przeznaczenie na część kulturalną, oświatową, ja rozumiem, że są pewne elementy tego 

terenu, które wymagają określonych inwestycji, ale ogólnie nie było żadnych przeciwskazań, 

żeby utworzyć tam park, i również tak zostałem powiadomiony przez pracownika Urzędu 

Gminy. Natomiast pytanie jeszcze, ponieważ tam są 4 ha do przejęcia ziemi, za darmo, 

bardzo drogiej ziemi w gminie, to dlaczego wystąpiliśmy tylko o 1,9 ha? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Ja myślę, że to co Wójt odpowiadał wtedy w petycji dotyczyło i 

to co Pan radny usłyszał od pracownika, myślę, że to jest pracownik związany z planowaniem 

przestrzennym, dotyczyło kwestii pod co jest ten teren przeznaczony. Bo ten teren w 

miejscowym planie jest faktycznie przeznaczony pod zieleń publiczną w części, czyli tych 2 

ha, o które wystąpiono – 1,9 ha, a druga część jest terenem, z tego co pamiętam, to jest 

oczywiście do sprawdzenia w planie miejscowym, pod ewentualne potrzeby, w zakresie 

jakiegoś obiektu kubaturowego w przyszłości. Chyba jest pan Grzegorz na sali to może 

jeszcze to wytłumaczyć. Kiwa głową, że tak. Wobec tego wystąpienie nasze dotyczy części 

pod zieleń publiczną. I to jest zgodnie z miejscowym planem. Ale czym innym jest ustawa, 

która daje bądź nie daje możliwość przekazywania tego rodzaju gruntów skarbu Państwa, 
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obecnie przez KOWR czyli Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa na cele publiczne 

gminom. I tam niestety z tej ustawy wynika, że może KOWR przekazywać np. pod szkoły, 

pod przedszkola, np. pod powiększenia cmentarzy, no i tam jest jeszcze katalog wymieniony. 

Nie ma tam katalogu parków. I stąd tutaj jeszcze raz powtórzę moja obecność i bezpośrednia 

rozmowa z panem dyrektorem, ponieważ wiedząc o tym zapisie pojechałem specjalnie, 

żebyśmy uzgodnili w jaki sposób można by było do tego przekazania jednak doprowadzić i 

pan dyrektor ma się nad tym zastanowić, jak to zrobić. Oczywiście powiedział mi, że 

jakiekolwiek przekazanie terenu wymaga zgody Warszawy. Teraz tak to funkcjonuje, że te 

decyzje podejmowane są centralnie. Jeżeli byśmy mieli przejąć np. kawałek jakiejś działki 

pod drogę to jest to, oczywiście, dużo łatwiejsza procedura. Natomiast tutaj, w tym zakresie 

nie jest taka łatwa. Zobaczymy jak pójdzie nam z procedurą przekazywania, też przez ten sam 

KOWR działki w Wysokiej pod przedszkole, bo tam typowo jest to wpisane w ustawę i 

zobaczymy, czy to tak łatwo pójdzie. My wiemy, że to nie jest taka sytuacja, tam jest w 

ustawie napisane, że Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa czy też  Skarb Państwa może 

przekazać działkę, nie musi może. Natomiast znamy też przypadki takie, że KOWR, czy 

kiedyś Agencja Nieruchomości Rolnych wystawiała pomimo tego, że  w planach było to pod 

usługi publiczne, wystawiała takie działki na przetarg. I o tym też, żeśmy rozmawiali, co w 

takim przypadku. Wobec tego czekamy na razie na odpowiedź, nie mając tej odpowiedzi 

ciężko teraz prorokować, w jakim to kierunku pójdzie. To są dwie różne rzeczy. Pierwsza 

rzecz to jest to, że w planie miejscowym faktycznie mamy zapisaną zieleń publiczną 

natomiast ustawa nie ma takiego rozszerzenia, jeżeli chodzi o parki. Tutaj to, co Pan Wójt 

mówi szukamy rozwiązania np. w ramach tej retencji, tam też nie ma takiego wprost 

rozwiązania w tej retencji. Całym kluczem w wykonaniu tego parku, na którym nam też 

bardzo zależy, bo przecież od wielu lat zieleń publiczna jest ujęta w planie miejscowym, 

kluczem jest ten grunt. Bez tego gruntu jest to niemożliwe, ale jesteśmy na etapie, żeby 

walczyć o ten grunt. Składanie teraz obietnicy jakiejkolwiek, bądź planowanie tego zadania w 

budżecie, bez tego gruntu, myślę, że chyba nie miałoby sensu. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik: Panie Radny nie ma żadnej sprzeczności w tym, co mówiłem 

i w tym co robię. Dokładnie byłem za tym, i jestem za tym, w związku z tym wystąpiłem z 

tym wnioskiem. Taka jest procedura. Tu nie ma żadnej sprzeczności. Jakie są procedury 

doskonale wszyscy wiecie. Jestem za uruchomienie tego terenu pod taką działalność, czy pod 

taką funkcję. Ale na dzień dzisiejszy znacie Państwo procedury doskonale, i proszę nie szukać 

innych podtekstów tego wszystkiego, bo to co mogliśmy zrobić, to zrobiliśmy na tą chwilę. 

Gdyby się zmieniły przepisy to oczywiście będzie inaczej. Takie są dzisiaj przepisy i tak 

dzisiaj jest. Wystąpiliśmy i czekamy z wnioskiem na rozpatrzenie i przez KOWR nasz i przez 

KOWR Warszawski. Taka jest dzisiaj sytuacja.  

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Czy są jeszcze pytania do projektu uchwały 

zmiany budżetu? 

Radny Jarosław Zawisza: Kończąc tę dyskusję, doprecyzuję informacje wszystkie odnośnie 

tego gruntu składał Pan Wiesław Skrzyniarz, który zwrócił również uwagę w rozmowie, że 

tam nie ma jakiś wymogów wielkich budowli kubaturowych, że mogą to być drobne 

zabudowy typu amfiteatr, czy coś w tym stylu. Ja bym miał prośbę, bo tutaj padła informacja, 

że są pewne przepisy KOWRu, które ograniczają możliwość przekazania tej działki, czy 

celów na jakie może być przekazana, to prosiłbym, jeśli mogę, o udostępnienie mi tych 

przepisów. I tutaj jeszcze Pan Wójt zwrócił jedną słuszną uwagę, że jest niestety 

niebezpieczeństwo, że KOWR przeznaczy ten grunt, albo część gruntu na przetarg. Tym 

bardziej wniosek jest, aby wystąpić o całość gruntu, a nie o część, bo jeżeli występujemy o 

część to dajemy wolną rękę KOWRowi, no to z resztą rób, co chcesz. Dziękuję bardzo, 

kończę.  
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jedna rzecz zasadnicza. Jeżeli część gruntu przeznaczona jest 

pod zieleń publiczną, to wystąpiliśmy o tą część pod zieleń publiczną. Jeżeli druga część jest 

pod jakiś element kubaturowy, nie wiem, nie przesądzamy teraz jaki, to oczywiście, że można 

po wszystko wystąpić, tylko przypominam jeszcze o jednym przepisie, który mówi, że przez 

10 lat trzeba grunt zagospodarować, bo inaczej zapłacimy karę. Jeżeli Państwo uchwalicie, bo 

my wykonujemy Państwa tutaj zalecenia w tym zakresie, jeżeli Państwo uchwalicie, że w tym 

terenie będziemy budować w jakiś latach, jakiś obiekt, to wtedy możemy występować. Teraz 

o co my mamy tam wystąpić? Bo jeżeli napiszemy, że występujemy pod, tak jak Pan Radny 

mówi, pod jakiś rodzaj amfiteatru, to będziemy musieli ten amfiteatr wybudować. To nie 

można, że wystąpimy sobie pod coś, a później zmienimy decyzję. Tak nie można. Musi być 

konkretnie cel, na który występujemy i później z tego celu jesteśmy rozliczani. Bardzo 

skrupulatnie. To jest grunt Skarbu Państwa, przekazywany gminie na jej wyraźne potrzeby. 

No jeżeli oczywiście Państwo uchwalicie, że wyraźną potrzebą na tym gruncie jest 

wybudowanie amfiteatru, nie wiem, czy akurat amfiteatry są tam wpisane, pan mecenas zaraz 

spróbuje odczytać, tak? To wtedy jeżeli takie będzie zadanie w budżecie, czy w WPF, to ok., 

ale na razie takiego zadania nie ma. Na razie żeśmy się oparli o to jaka była petycja, jakie jest 

oczekiwanie mieszkańców Bielan, czyli o Zielone Płuca i zakrzewienie, zadrzewienie tego 

terenu głównie, a nie wybudowanie jakiegoś obiektu. Dlatego wystąpiliśmy o połowę tego 

gruntu, chyba 1,9 ha faktycznie to jest to, co według planu miejscowego jest pod zp czyli 

zieleń publiczną.  

Przewodniczący Rady Gminy: Dziękuję bardzo. Na sale dotarł Pan radny Damian Wrona. 

Proszę bardzo o pytania w sprawie zmiany budżetu na rok 2021.  

Radny Gminy Adam Raś: Panie Przewodniczący chciałbym zwrócić jedną uwagę, 

procedujemy zmianę budżetu Gminy Kobierzyce. W tej zmianie budżetu nie ma żadnej 

wzmianki o parku w Bielanach. Jeżeli Pan Radny Zawisza uważa, że powinno być proszę 

złożyć wniosek i poddać pod głosowanie, bo w tej chwili dyskutujemy o czymś co dopiero 

może być w przyszłości. Tu powinniśmy się skupić na zmianie budżetu, którą mamy przed 

sobą. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Dziękuję bardzo. Proszę o pytania w 

temacie zmiany budżetu gminy na rok 2021. Proszę bardzo, jeżeli Pan Radny Zawisza ma 

pytania w sprawie zmiany budżetu gminy Kobierzyce? 

Radny Jarosław Zawisza: Właśnie w sprawie zmiany budżetu, ponieważ dopiero zacząłem, 

potem rozwinęła się dyskusja na temat tego parku, na koniec tu myślę, że Pan Wójt bardzo 

dobrze podsumował, żeby można było rozmawiać o zmianach i o jakimś planowaniu tego 

parku, muszą się pojawić określone wnioski w budżecie. Wrócę więc do pierwszego mojego 

pytania, skoro jest temat parku, no to dlaczego Wójt, który to Wójt zgłasza wnioski do 

budżetu i zatwierdzają je Radni, a Radni już złożyli wniosek odnośnie tego parku, więc 

dlaczego Wójt żadnych zmian do budżetu nie wprowadził? Teraz dyskusja, czy my chcemy 

amfiteatr czy coś innego nie ma sensu, bo to Wójt powinien przeprowadzić całą analizę, co 

można na tym terenie zrobić i zawnioskować odpowiednie zmiany w budżecie. I ja właśnie o 

to pytam dlaczego żadnych takich zmian nie ma, jeżeli, już zaczęliśmy procedować przejęcie 

tegoż terenu? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: My mówimy o przejęciu tego terenu 1,9 ha, a nie 

pozostałej części. Więc nie ma na dzisiaj potrzeby, żeby cokolwiek umieszczać w budżecie, 

bo nie wiemy czy w ogóle będzie grunt. Więc jaki jest sens umieszczać jakąś kwotę w 

budżecie, nie małą kwotę, skoro nie wiemy, czy w ogóle to będzie zrealizowane. Jak będzie 

grunt będziemy o tym rozmawiać proszę Państwa. O czym my mówimy? O czym my 

dyskutujemy dzisiaj? Będzie taka wola, będzie grunt, będziemy wtedy dyskutować co tam 

możemy zrobić. Koniec, kropka.  
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Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Dziękuję. Czy są pytania w sprawie zmiany 

budżetu na rok 2021? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. Kto z 

pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adam Raś, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Damian Wrona 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Radosław Jankiewicz, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (5) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Elżbieta 

Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce. 

 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja przy dwóch głosach wstrzymujących 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adam Raś, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Damian Wrona 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Radosław Jankiewicz, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (5) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Elżbieta 

Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy de minimis na nowe inwestycje dla przedsiębiorców 

inwestujących na terenie Gminy Kobierzyce. 
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Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie pomocy de minimis na nowe inwestycje dla przedsiębiorców 

inwestujących na terenie Gminy Kobierzyce..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adam 

Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Damian Wrona, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (5) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Elżbieta 

Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/480/20 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 20 listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych na lata 2021 – 2030. 

 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały?  

Radny Jarosław Zawisza: Ja wrócę do tematu, że dalej jest prowadzona sesja niezgodnie z 

obowiązującymi przepisami prawa. Pan prawnik powiedział nam, że co prawda, że w sprawie 
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sesji rady gminy obowiązują pewne wytyczne. Chciałem się zapytać z kiedy są te wytyczne 

Panie prawniku? 

Radca prawny Krzysztof Kwaśniewicz: Nie potrafię powiedzieć z kiedy są te wytyczne, 

cytowałem z serwisu PAP jako aktualne. Natomiast tak, jak mówiłem tamta sprawa nie jest 

jednoznacznie uregulowana, bo np. w tym rozporządzeniu jest też takie wyłączenie mówiące, 

że osoby wykonujące czynności zawodowe, służbowe lub zarobkowe w budynkach 

użyteczności publicznej, czyli takim jak teraz się znajdujemy, o których mowa tam w 

odpowiednim przepisie są zwolnione z tego obowiązku, chyba, że zarządzający takim 

budynkiem postanowi inaczej, z wyjątkiem osoby obsługującej bezpośrednio interesantów lub 

klientów w czasie jej wykonywania. Z tego co wiem niektóre rady interpretują to w ten 

sposób, że radni w tym momencie wykonują czynności służbowe w budynku. Tak, jak mówię 

to nie jest jednoznaczne, i też nie jest jednoznaczne, że sanepid jest w stanie wykonać 

wyłącznie prawidłowej interpretacji tego kogo, co obowiązuje, ponieważ te decyzje sanepidu 

są dosyć często uchylane.  

Radny Jarosław Zawisza: Jeśli mogę to jednak zwrócę uwagę, że Pan prawnik powołał się na 

przepisy z marca, ja zacytowałem Rozporządzanie Rady Ministrów z maja. Te przepisy 

obowiązują, a nawet te wytyczne z marca mówią bardzo wyraźnie, że organizator spotkania, 

czyli Pan Przewodniczący Rady Gminy jest zobowiązany zaopatrzyć uczestników w 

rękawiczki i maseczki, więc bardzo proszę wszystkie osoby, które lekceważą sobie przepisy 

Rzeczypospolitej Polskiej, aby jednak założyły te maseczki. Rozumiem cynizm, rozumiem, 

że jest teraz modne lekceważenie sobie przepisów Konstytucji, ale obowiązują nas przepisy, 

które jasno mówią, że naszym obowiązkiem jest w takim spotkaniu ubrać maseczki, i oto 

proszę wszystkich uczestników. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Dziękuję.  Kto ma pytania do projektu 

uchwały w sprawie Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2021 

– 2030? ? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów 

jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/480/20 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 20 listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych na lata 2021 – 2030..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adam 

Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Damian Wrona 

BRAK GŁOSU (1) 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (5) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Elżbieta 

Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Czekoladowej i MacMillana 

w północno-środkowej części obrębu Bielany Wrocławskie. 
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Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały?  

Radny Jarosław Zawisza: Proszę Panie Przewodniczący o zaprotokołowanie, że w związku z 

tym, że zebranie jest prowadzone niezgodnie z przepisami Rzeczypospolitej Polskiej, jestem 

zmuszony opuścić dzisiejsze zebranie. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Dziękuję. Czy są pytania do projektu 

uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów 

jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Czekoladowej i MacMillana 

w północno-środkowej części obrębu Bielany Wrocławskie..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adam 

Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Damian Wrona 

NIEOBECNI (6) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Elżbieta 

Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Ślężnej w południowo-

wschodniej części wsi Tyniec Mały. 

 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Ślężnej w południowo-
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wschodniej części wsi Tyniec Mały..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adam 

Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Damian Wrona 

NIEOBECNI (6) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Elżbieta 

Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Krzyżowice (ul. Energetyczna - 

przedłużenie) 

 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Krzyżowice (ul. Energetyczna - 

przedłużenie) 13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Krzyżowice (ul. 

Malinowa - przedłużenie).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adam 

Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Damian Wrona 

NIEOBECNI (6) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Elżbieta 

Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Krzyżowice (ul. Malinowa - 

przedłużenie) 

 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Krzyżowice (ul. Malinowa - 

przedłużenie).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adam 

Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Damian Wrona 

NIEOBECNI (6) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Elżbieta 

Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Małuszów (ul. Energetyczna) 

 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Małuszów (ul. Energetyczna).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adam 

Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Damian Wrona 

NIEOBECNI (6) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Elżbieta 

Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Pełczyce (ul. Leśna) 

 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Pełczyce (ul. Leśna).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adam 

Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Damian Wrona 

NIEOBECNI (6) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Elżbieta 

Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec nad Ślęzą (ul. Ślężańska 

 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec nad Ślęzą (ul. Ślężańska.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adam 

Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Damian Wrona 

NIEOBECNI (6) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Elżbieta 

Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

 

17. Interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Nie ma, dziękuję. 

 

18. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Nie ma, nie było takich. 

 

Radny Jarosław Jankiewicz: Dziękuję za udzielenie głosu. Mam parę pytań dotyczących 

toczących się inwestycji w Wysokiej. Z tego, co usłyszałem otwarcie ofert na dokończenie 

przepompowni jest 30.09., pytanie czy jest jakaś wskazana data zakończenia tej inwestycji? 

Druga sprawa, to jeżeli dobrze usłyszałem, tylko prosiłbym o potwierdzenie, jeżeli chodzi o 

szkołę teren został przekazany inwestorowi? Trzecia sprawa przedszkole, zostało podpisane 

porozumienie z dotychczasowym inwestorem, i teraz pytanie, jakie są następne kroki? Bo 

wiemy, że skarga dalej u Wojewody z tego co wiem jest, z KOWRem, czekamy na 

odpowiedź a propos gruntu, mamy teraz pieniądze zarezerwowane w budżecie na ten rok, i 

pytanie czy będziemy te środki przesuwać na kolejne lata i jaki tutaj jest plan działania, w tym 

temacie? Następny temat to jest koncepcja połączenia Wysokiej z rondem Ojca Pio, i ścieżki 

rowerowej z Wysokiej do Ślęzy, i tutaj bym prosił o parę więcej szczegółów. Na jakim etapie 

w ogóle są rozmowy, bo wiemy, że tutaj potrzebne są rozmowy z Wrocławiem, i czy już takie 

się odbyły? I jaki jest proponowany przebieg tej ścieżki rowerowej, jaka jest koncepcja 

połączenia Wysokiej ze Ślęzą? A ostatni temat to jest kwestia doświetlenia przejść dla 

pieszych na ulicy Radosnej, bo zbliża się zima, coraz szybciej robi się ciemno, a wiemy, że te 

przejścia od lat są dosyć słabo doświetlone i niebezpieczne. To wszystko, dziękuję bardzo. 

 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć udzielił odpowiedzi. Wójt Gminy Ryszard Pacholik odniósł się 

do pytania. Sekretarz Gminy Maria Wilk odniosła się do pytania. Odpowiedzi udzielił 

kierownik Referatu RINiŚ Rafał Krasicki. 

Radny Radosław Jankiewicz: Zgłosiłem jeszcze jedną kwestię o doświetlenie z przejść. I 

jeszcze pytanie o przedszkole, że będzie to przedmiotem dalszych analiz, bo ta 

wielozmianowość nadal istnieje. Jednak dzieci dosyć późno zaczynają. Czy dobudowa tej 

szkoły też zlikwiduje problem wielozmianowości? 

Sekretarz Gminy Maria Wilk udzieliła odpowiedzi. Zastępca Wójta Gminy Piotr Kopeć 

odniósł się do pytania. Kierownik Referatu TDiMK udzielił odpowiedzi. 

 

19. Zapytania radnych i sołtysów. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Nie ma, dziękuję. 

 

20. Wnioski i sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce podziękował za wieloletnią współpracę Pani 

Magdalenie Marszałek-Wojciechowskiej.  
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć  poinformował, iż mecenas Krzysztof Kwaśniewicz ma 

przygotowane przepisy, które regulują przekazywanie terenów przez Skarb Państwa. 

Radca Prawny Krzysztof Kwaśniewicz omówił regulacje prawne ww. zakresie. 

 

Radny Damian Wrona poruszył temat związany z przykryciem rowu w Pustkowie 

Wilczkowskim oraz z wcześniejszym rozpoczęciem najpilniejszy prac remontowych w 

Szkole Podstawowej w Pustkowie Wilczkowskim. Podziękował w imieniu rodziców za 

rozwiązanie problemu lewoskrętu do szkoły, który był niebezpieczny. Zgłosił temat związany 

z poszerzeniem chodnika w Pustkowie Wilczkowskim. 

 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik odniósł się do zapytania. Zastępca Wójt Piotr Kopeć udzielił 

odpowiedzi. 

 

Radny Czesław Stadnik zadał pytanie dotyczące drogi Domasław-Tyniec, jaka jest sytuacja, 

ponieważ pieniądze zostały przekazane na konto Powiatu, a nic się tam nie dzieje. 

 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć udzielił odpowiedzi. 

 

Radny Adam Raś poruszył temat rzeki Sławki, ponieważ mieszkańcy Damianowic, 

Dobkowic, Rolantowic zgłaszają problem, iż od kilkunastu lat ta rzeka nie jest czyszczona. 

Zadał pytanie czy my jako Gmina możemy wpłynąć na Wody Polskie, aby to wyczyścić. 

 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć udzielił odpowiedzi. 

 

21. Komunikaty Przewodniczącego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Następna sesja będzie w październiku, o 

terminie poinformuję Państwa. Chciałbym podziękować bardzo Pani dyrektor Agnieszcze 

Miza i jej pracownikom za udostępnienie tej sali  i przygotowanie do tego, abyśmy mogli 

tutaj bezpiecznie obradować. 

 

 

 

22. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Zamykam  XXXII Sesję Rady 

Gminy Kobierzyce. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jarosław Zawisza 

- Henryk Łoposzko 

- Jarosław Zawisza 

- Henryk Łoposzko 

- Ryszard Pacholik 

- Krzysztof Kwaśniewicz 

- Jarosław Zawisza 

- Krzysztof Kwaśniewicz 

- Henryk Łoposzko 

- Maria Prodeus 

- Wiesław Szwed 
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- Jarosław Zawisza 

- Piotr Kopeć 

- Ryszard Pacholik 

- Jarosław Zawisza 

- Piotr Kopeć 

- Ryszard Pacholik 

- Jarosław Zawisza 

- Piotr Kopeć 

- Adam Raś 

- Jarosław Zawisza 

- Ryszard Pacholik 

- Henryk Łoposzko 

- Maria Prodeus 

- Wiesław Szwed 

- Henryk Łoposzko 

- Maria Prodeus 

- Wiesław Szwed 

- Adam Raś 

- Henryk Łoposzko 

- Maria Wilk 

- Adam Raś 

- Wiesław Szwed 

- Jarosław Zawisza 

- Krzysztof Kwaśniewicz 

- Jarosław Zawisza 

- Grzegorz Maszka 

- Andrzej Krzesłowski 

- Jarosław Zawisza 

- Grzegorz Maszka 

- Andrzej Krzesłowski 

- Henryk Łoposzko 

- Grzegorz Maszka 

- Henryk Łoposzko 

- Grzegorz Maszka 

- Henryk Łoposzko 

- Grzegorz Maszka 

- Andrzej Krzesłowski 

- Henryk Łoposzko 

- Grzegorz Maszka 

- Andrzej Krzesłowski 

- Henryk Łoposzko 

- Grzegorz Maszka 

- Andrzej Krzesłowski 

- Henryk Łoposzko 

- Radosław Jankiewicz 

- Piotr Kopeć 

- Ryszard Pacholik 
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- Maria Wilk 

- Rafał Krasicki 

- Radosław Jankiewicz (Ad Vocem) 

- Maria Wilk 

- Piotr Kopeć 

- Piotr Ligas 

- Piotr Kopeć 

- Krzysztof Kwaśniewicz 

- Damian Wrona 

- Ryszard Pacholik 

- Piotr Ligas 

- Ryszard Pacholik 

- Piotr Kopeć 

- Ryszard Pacholik 

- Czesław Stadnik 

- Piotr Kopeć 

- Adam Raś 

- Piotr Kopeć 

- Henryk Łoposzko 

 

 

Sesja zakończyła się – godz. 10:44 

Liczba załączników: 2 

Nagranie sesji dostępne  na  www.ugk.pl/sesja-arch-rok-2021 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce – Henryk Łoposzko 

Przygotowała: Maria Okraszewska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

  

 


